

The Harbourview

灣景國際

Jolly Festive Feasts

Christmas and New Year Buffet

樂「饗」節慶盛宴 - 聖誕新年自助餐

2024

24/12

Christmas Eve
平安夜

25/12

Christmas Day
聖誕節

26/12

Boxing Day
禮物日

24 - 26/12/2024

* Santa Claus will come and distribute gifts (except Lunch Buffet on Christmas Eve) 聖誕老人將派發小禮物 (平安夜自助午餐除外)
* Special price is valid for full prepayment made by 16 December 2024 優惠價須於2024年12月16日前預繳全額費用方可享用

31/12

New Year's Eve
大除夕

1/1

New Year's Day
元旦日

31/12/2024 -
1/1/2025

* Special price is valid for full prepayment made by 23 December 2024
優惠價須於2024年12月23日前預繳全額費用方可享用

* All-you-can-eat Freshly Shucked Oysters[^] 即開生蠔源源供應[^]

[^] Only applicable for Dinner Buffet 只適用於自助晚餐



	Adult 成人	Senior or Child 長者或小童
Lunch Buffet 自助午餐 24-26/12 (12:00pm-3:00pm) 31/12, 1/1 (12:00pm-2:30pm)	Original Price 原價 HK\$548	HK\$498
	Special Price 優惠價 (10% INCL. 已包加一) HK\$494	HK\$449
#Dinner Buffet 自助晚餐 (5:30pm - 7:30pm) (8:00pm - 10:00pm)	Original Price 原價 HK\$788	HK\$688
	Special Price 優惠價 (10% INCL. 已包加一) HK\$710	HK\$620

Dinner Buffet on 26, 31 Dec, 2024 and 1 Jan, 2025 will be from 6:30pm-9:30pm 2024年12月26、31日及2025年1月1日之自助晚餐時間為6:30pm-9:30pm

* Party favours will be offered (except Lunch Buffet on Christmas Eve) 贈送節日派對玩意 (平安夜自助午餐除外)



☎ 3909 9088 📞 5721 2553

🏠 1/F, The Harbourview, 4 Harbour Road, Wanchai 灣仔港灣道4號灣景國際1樓

🌐 <https://theharbourview.com.hk>

✉ harbourrestaurant@theharbourview.com.hk |  

* Subject to availability
按供應情況而定

• Price and offers are valid on 24-26, 31 December 2024 and 1 January 2025 • Full prepayment must be made • Other dining privileges will be suspended. Special price cannot be used in conjunction with other promotions, and cannot be redeemed for cash and other products or services • Prices and offers are subject to 10% service charge based on original price unless otherwise specified • Prices are in HK dollars on a per person basis • Child aged 4-11 and senior 60 or above • Reservation must be made in advance • Photos are for reference only • Prices, offers and terms and conditions are subject to change without prior notice • In the event of any disputes, the decision of The Harbourview shall be final.

• 價目及優惠只適用於2024年12月24-26、31日及2025年1月1日 • 須預繳全數費用 • 其他餐饗優惠不適用 • 優惠價不可與其他優惠同時使用及不可兌換現金及其他產品及服務 • 如無特別註明，所有價目及優惠按原價另設加一服務費 • 價目以港幣按每位計算 • 小童為4-11歲，長者為60歲或以上 • 須預先訂座 • 圖片只供參考 • 價目、優惠與條款及細則如有更改，恕不另行通知 • 如有任何爭議，灣景國際保留最終決定權

灣景廳
HARBOUR
RESTAURANT